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Vragen van de leden Oosenbrug en Recourt (beiden PvdA) aan de ministers 
van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties en van Veiligheid en Justitie 
over mogelijke verspilling van belastinggeld door het Openbaar Ministerie 
(ingezonden 2 april 2013). 

Vraag 1
Kent u het bericht «OM betaalt miljoenen voor niet-bestaande medewer-
kers»?1 

Vraag 2
Is het waar dat het Openbaar Ministerie (OM) de in het bericht genoemde 
IT-dienstverlener voor de ondersteuning van 11.000 accounts betaald? Zo ja, 
hoeveel meer accounts dan medewerkers zijn dat en waarom bestaan die 
accounts? Zo nee, voor hoeveel accounts wordt dan wel betaald en hoeveel 
medewerkers heeft het OM? 

Vraag 3
Hoeveel betaalt het OM jaarlijks voor ondersteuning ten behoeve van 
accounts waar geen medewerker aan verbonden is? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat het OM niet voor loze accounts zou moeten betalen? 
Zo ja, is er sprake van verspilling van publieke middelen en wat gaat u 
hieraan doen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Komt het bij nog meer instellingen van de rijksoverheid voor dat er wordt 
betaald voor ondersteuning van loze accounts? Zo ja, hoeveel publieke 
middelen worden hiervoor aangewend en is dit verspilling van belastinggeld? 
Zo nee, hoe weet u dat zeker?

1 http://www.nu.nl/internet/3382889/betaalt-miljoenen-niet-bestaande-medewerkers.html
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